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Rada rodičů FZŠ prof. Otokara Chlupa, z. s.
se sídlem Fingerova 2186/17, 158 00 Praha 5 Stodůlky

IČ: 09446575
spolek zapsaný ve spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, sp. zn. L 73801

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ

Datum a čas konání: 25. únor 2025, 17:30 hod.

Místo konání: FZŠ prof. Otokara Chlupa

Zasedání svolala: Aneta Janíčková, předsedkyně výboru Rady rodičů

Přítomní: 28 delegátů nebo náhradníků dle prezenční listiny (příloha 1)

Mgr. Bc. Andrea Kroftová – ředitelka školy

Ze 33 tříd má 28 tříd přítomného svého delegáta nebo náhradníka,
tj. nadpoloviční většina, zasedání je usnášeníschopné.

Online přenos neproběhl
Třídy bez zastoupení: 7.B, 4.A, 9.B, 9.C, 9.D

Zapsala: Zuzana Vaňková

Přílohy: 1. Prezenční listina s podpisy delegátů/náhradníků
2. Prezentace ze zasedání
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PROGRAM A VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ

1. ZAHÁJENÍ

Zasedání zahájila předsedkyně výboru Rady rodičů Aneta Janíčková v 17:30 hod., sdělila počet
přítomných, konstatovala, že zasedání je usnášeníschopné, navrhnula sebe za předsedu tohoto
zasedání a Zuzanu Vaňkovou za zapisovatelku.

Návrh usnesení: Rada rodičů volí předsedkyní dnešního zasedání Anetu Janíčkovou,
zapisovatelkou Zuzanu Vaňkovou.
Hlasováno:  Pro: 28 / Proti: 0 / Zdržel se: 0
Usnesení přijato.

2. INFORMACE ZE ŠKOLY

Paní Rajtrová se představila a poskytla informace o plese. Nápad vzešel od deváťáků a bylo
zvoleno datum 21. 3. 2025. Ukázala letáček, který je dostupný na webu školy. Vstupné bude
50 Kč, přičemž vstupenka zároveň poslouží jako lístek do tomboly.
Oblékání bude podle dress codu, s možností převlékání před tělocvičnou. Probíhá nácvik
společenských tanců. Zpěvačka a moderátorka Jana Čapková, má vlastní aparaturu.
Zjišťujeme, kdo by mohl zajistit chlebíčky pro přibližně 100 lidí. Paní učitelka Dědourková se
nabídla, že se postará o výzdobu, a požádala o příspěvek 500 Kč.
Paní Rajtrová vznesla požadavek na Radu rodičů, aby v případě úspěchu akce a zájmu o její
opakování převzala příště organizaci právě Rada rodičů. Školní parlament se pokusí získat
školní grant na potřeby do tomboly a další výdaje. Jako hlavní výhra byl navržen poukaz na
oblečení.

Paní ředitelka si vzala slovo a nejprve poděkovala Radě rodičů za příspěvek na nádrž, jejíž
realizace byla úspěšně dokončena. Následně ji v tématu projektu zahrady vystřídala paní Jana
Knapová. Byly schváleny dotace na další projekty – Voňavá učebna a Zelená Chlupovka.
Voňavá učebna bude zahrnovat revitalizaci prostoru za tělocvičnami. Zelená Chlupovka se
zaměří na přeměnu asfaltového plácku – odstranění asfaltového povrchu a jeho nahrazení
přirozenějším prostředím se zelení, výsadbou stromů a keřů, čímž vznikne menší přírodní zóna.
Byl navržen koncept „adopce“ stromků rodiči či žáky, což by pomohlo snížit celkové náklady
projektu. Největší finanční položkou však zůstává odstranění asfaltu a jeho následné
uskladnění.
Otázka: Nebylo by možná spolupráce s Radnicí?  Odpověď: Zkusí to, ale nedává se tomu moc
šanci. Budeme rádi, když nám konečně splní sliby o kuchyni.
Připomínka: Odložit výsadbu na podzim kvůli lepšímu uchycení drahých rostlin.
Otázka: A co obor životního prostředí? Odpověď: Bohužel nejsou moc sdílní, Jakoukoliv
pomoc si firma zajištující úpravu a revitalizaci zeleně na pozemcích kolem školy nechává
proplatit.

 Proběhlo hlasování na částku 100 000 jako pomoc při rekonstrukci asfaltového plácku.
Pro: 28 Proti: 0 Zdrželo se: 0

Částka bude určená primárně na odstranění asfaltu. Další práce (ozelenění plácku) by
pravděpodobně probíhaly až na podzim. Do příštího zasedání je třeba připravit detailnější
rozpočet, abychom mohli případně schválit další financování z prostředků Rady rodičů (lze
předpokládat, že dotace a prostředky školy nebudou dostatečné).
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Ředitelka obeznámila o situaci, který nastal mezi žáky 9. ročníku. Zmínila, že trojice žáků
nepřímo pomohla svému spolužákovi a jedna žákyně se dlouhodobě starala o nemocného.
Chtěla by je věcně odměnit na konci školního roku a návrh byl poukázka do Alzy. Proběhlo
hlasování.

 Proběhlo hlasování na částku 1 000 Kč na žáka a tedy suma 4 000 Kč. Pro: 28 Proti: 0
Zdrželo se: 0

Dále se konzultoval návrh na schválení příspěvku na tiskové materiály a hygienické potřeby.

Cílem je ulehčit učitelům a žákům začátek školního roku a zároveň eliminovat nutnost
opakovaného připomínání a sledování rodičů, kteří si tuto požadavku nesplnili. Zazněl také
názor, že Rada rodičů by měla fungovat jako organizace zajišťující větší finanční prostředky.
Následně se hlasovalo.

 Proběhlo hlasování na částku 10 000. Pro: 21 Proti:3 Zdrželo se:4

Radnice plánuje malování varny (jídelna). Naše škola byla informována, že jsme sice zapsáni
v plánu, ale vzhledem k plánované velké rekonstrukci kuchyně by bylo malování zbytečné.
Další podrobnosti zatím nemáme. Jakmile bude rekonstrukce aktuální, budeme včas
informováni. Jisté však je, že přes léto se práce nestihnou, a proto je nutné počítat s docházením
do jiné školy. Nejbližší možností je jídelna školy Mezi školami. Samotná školní jídelna zatím
do projektu nevstupuje a rekonstrukce se momentálně neplánuje. Předběžně je na rekonstrukci
vyčleněno 76 milionů korun, avšak tyto prostředky nejsou aktuálně dostupné.

Dále následovala diskuse.
Otázka: Jestli je pravda, že je zákaz použít peníze z Jarmarku mimo školu. (dotaz se týkal přání
některých tříd přispět na projekt výtahu pro žákyni na vozíčku, který proběhl tiskem).
O: Není to zakázané, ale upřednostnili bychom, kdyby byly finance pod kontrolou školy, než
aby byly zasílány do projektu, který nemusí nutně v naší škole skončit.
Otázka: Rodiče měli požadavek na zkrácení lhůty na záznam o vyjetí vysvědčení pro účely
přihlášek na střední školy.
O: Snažila se, ale není to v silách paní ředitelky zvládnout to rychleji.

Připomínka: Připravit na nový školní rok malý propagační plakátek o činnosti Rady rodičů.
Například 10 bodů, k čemu je Rada rodičů dobrá, aby delegáti vystupovali jednotně a
přesvědčivě. Plakátek by také mohl sloužit v případě, že by se delegát nemohl schůzky
zúčastnit.

3. FINANCE

Stav konta a platby členských příspěvků
● členský příspěvek 500,- Kč (minimální doporučená výše)
● Stav konta k 25. 2. 2023 je 600 992,81 Kč

Čerpání rozpočtu na školní rok 24/25
● Rozpočet s komentářem předložila podkladní spolku, Lenka Neuvirtová.
Otázka: Jak fungují příspěvky na ŠvP pro učitele. O: Přispívá se učitelům na dárky k soutěžím,
nebo odměny za dobré chování a podobně. (2tisíce na třídu)

Sociální fond
● Stav k 1. 2. 2024: 35 954,70 Kč
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Sociální fond je určen k využití pro všechny děti rodičů v sociální nouzi. Nastala poměrně
neobvyklá situace, kdy byl využit pouze pro jedno dítě. Bylo by vhodné rodičům tuto možnost
znovu připomenout.
● Do sociálního fondu je možné platit s VS 999 (na webu i nástěnce školy jsou QR kódy)

4. NAŠEČINNOST

● Školní zahrada
O tématu jsme se víc bavili na začátku viz bod 2.

● Vánoční Jarmark
Jarmark byl velmi úspěšný – žáci se do něj aktivně zapojili a věříme, že si ho i náležitě užili.
Podařilo se vybrat krásnou sumu, a to přes 149 tisíc korun.
Rada rodičů měla svůj stánek s kávou a informacemi o své činnosti. Výtěžek z prodeje kávy,
který činil něco přes 2,3 tisíce korun, byl věnován do Sociálního fondu.
Akci považujeme za velmi úspěšnou. Nyní si děti, respektive jednotlivé třídy, budou samy
vybírat, na co chtějí získané peníze využít.

5. PŘÍŠTÍ ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ

Datum příštího zasedání předběžně stanoveno na úterý 3. 6. 2025 17:30

Zasedání skončilo v 19.30 hod.

V Praze dne 25. února 2025

……………………………… ………………………………..
Zuzana Vaňková Aneta Janíčková
zapisovatelka předsedkyně zasedání

KONTAKTY RADY RODIČŮ
Emailová schránka: radarodicuchlupovka@gmail.com

Předsedkyně: Aneta Janíčková

Tajemnice: Zuzana Vaňková

Pokladní: Lenka Neuvirtová

Pracovní skupiny: STRAVOVÁNÍ
ZAHRADA – Jana Knappová
KOUMÁCI – Jana Panochová

Webové stránky: https://radarodicuchlupovka.cz

BANKOVNÍ ÚČET:
Číslo účtu:

VS:
VS sociální fond:

2401865258/2010
Viz Edookit/ŽK
999


